
Protokół Nr II 
II części sesji Rady Miejskiej w Dziwnowie 

w dniu 28 grudnia 2006 r. 
 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Dziwnowie p. Marek Lisowski o godzinie 10.00 

wznowił obrady II sesji Rady Miejskiej. Powitał radnych, zaproszonych gości / zał. Nr  2/  i 
mieszkańców gminy. 
Na podstawie listy obecności /zał. Nr 1/ stwierdził, Ŝe w obradach bierze udział 14 radnych, 
co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Powiedział, Ŝe radni otrzymali wykaz projektów uchwał przewidzianych przy zmianie 
porządku obrad w dniu 20 grudnia br. /zał. nr 3/. 
Do porządku obrad proponuje wnieść zmianę polegającą na tym, Ŝe uchwała w sprawie 
szpitala powiatowego - ostatni projekt porządku obrad, a z uwagi na to, Ŝe w tej sprawie 
przybyła p. Sekretarz Powiatu Anna Stanaszek – Kaczor,  rozpatrzyć jako pierwszą. 
 
Burmistrz – powiedział, Ŝe projekty uchwał otrzymał wczoraj i nie miał moŜliwości 
zapoznać się z nimi. Na poprzedniej sesji prosił o poszerzenie porządku obrad o projekt 
uchwały w sprawie likwidacji szpitala, wygaśniecie mandatu p. Zamiara. 
Statut mówi, Ŝe projekty uchwał przedkładane pod obrady wymagają: zaopiniowania pod 
względem formalno-prawnym przez prawnika, opinii komisji dla projektów 
przygotowywanych przez Burmistrza. Czegoś takiego tu nie ma.  
Wnioskuje o zawęŜenie porządku sesji do punktów oznaczonych jako: 17, 18, 20 i 21. Jest to 
zgodne z regulaminem, na dzisiejszej sesji miały być tylko te punkty. Pozostałe punkty 
wymagają opinii Burmistrza. Układ całej sesji był przygotowany przez Pana 
Przewodniczącego i nie miał na to wpływu.  
UwaŜa, Ŝe projekty uchwał w sprawie powołanie delegatów do reprezentowania Gminy np. w 
Euroregionie „Pomerania” wymagają opinii Komisji i Burmistrza. Temat naleŜy przemyśleć. 
Prosi o rozpatrzenie tylko tych punktów, które wymienił. Jego zdaniem, poniewaŜ nie ma 
powołanych Komisji, uchwały moŜna by uchylić. 
 
Przewodniczący Rady – powiedział, Ŝe kiedy proszono go, Pan Burmistrz i Pan Sekretarz, o 
wprowadzenie uchwał budŜetowych i tych pozostałych, o których Pan Burmistrz mówił 
ustalono, co przekazał równieŜ Radzie, Ŝe zostają równieŜ wprowadzone inne uchwały m.in. 
w sprawie powołania Komisji. Zarzut, Ŝe uchwały, dot. powołania Komisji mogą być 
uchylone, bo nie ma Komisji jest bezpodstawny. Nie moŜe być opinii Komisji skoro tych 
Komisji jeszcze nie ma. Jest zapis w statucie, Ŝe projekty uchwał w sprawach personalnych 
nie wymagają opinii.  
Zarówno Komisje jak i delegaci są wybierani przez Radę. W projektach uchwał nie ma 
wpisywanych nazwisk, poniewaŜ odbywa się to w trakcie obrad sesji. Podczas ustaleń 
terminu drugiej części sesji była mowa o tym, Ŝe wprowadzamy wszystkie uchwały łącznie z 
powołaniem Komisji. Kolejności projektów uchwał  naleŜy do kompetencji 
Przewodniczącego, który nie musi zasięgać opinii Burmistrza.  
Z wnioskiem o zmianę porządku obrad moŜe wystąpić Burmistrz i tego nie kwestionuje, zaraz 
Rada przystąpi do głosowania. 
Zapytał – czy teraz jest dwóch prawników w Urzędzie? Opinie radcy prawnego na uchwałach 
są, natomiast Rada nie zna obecnego radcy prawnego.  
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Burmistrz  – odpowiedział, Ŝe od dnia dzisiejszego będzie pracowało biuro prawne ze 
Szczecina, z tym, Ŝe pan, który miał przybyć na dzisiejszą sesję jest spóźniony, poniewaŜ na 
trasie był wypadek. Będzie za pół godziny. 
Przewodniczący Rady – zapytał czy radca prawny p. Sołowińska jest zatrudniona. Jeśli tak 
to naleŜy ją poprosić na sesję.  
 
Burmistrz – odpowiedział, Ŝe obecna na Sali radca prawny teŜ jest w pracy, poniewaŜ jest 
zatrudniona na umowę zlecenie. 
 
Radca Prawny – powiedziała, Ŝe obecnie zatrudniona jest radca prawny na umowę o pracę 
 i ona, na umowę zlecenie. Nie ma, co do tego przeszkód prawnych.  
Zgadza się z wypowiedzią Pana Przewodniczącego w kwestii powołania Komisji, poniewaŜ 
Rada sama wybiera Komisje. Co do projektów uchwał w pkt 11, 12, 13, 14, 15, 16 oraz 17, 
nie widzi celowości podejmowania ich akurat na dzisiejszej sesji, jak równieŜ projektu 
ujętego w  pkt 19. UwaŜa, Ŝe projekty powinny przejść przez Komisje, które będą powołane 
na dzisiejszej sesji. Czyli merytorycznie powinny być one rozpatrzone przez Komisje, które 
się w tych danymi dziedzinami zajmują. 
 
Przewodniczący Rady – zapytał, czy są formalne przeszkody aby były rozpatrzone dzisiaj ? 
 
Radca Prawny – odpowiedziała, Ŝe nie ma formalnych przeszkód. 
 
Przewodniczący Rady – wskazał zapis w Statucie, Ŝe projekty w sprawach personalnych nie 
wymagają opinii tj. § 30 pkt 4 lit. e. 
 
Radca Prawny – dobrze byłoby, aby komisje się zapoznały i rekomendowały delegatów do 
związków celowych. 
 
Radna Gamrat – zapytała, czy kandydatami mogą być osoby spoza Rady, bo jeŜeli tak, to 
byłaby potrzebna opinia Komisji. Jeśli mają być to radni, to uwaŜa takie stwierdzenie za 
bezzasadne. 
 
Przewodniczący Rady – wniosek Burmistrza o zmianę w programie jest następujący: 
 
Burmistrz wnioskuje o skreślenie wszystkich uchwał z porządku obrad z wyjątkiem 
ujętych w punktach: 17, 18, 20 i 21. 
 
Przewodniczący Rady przypomniał, Ŝe zmiana w porządku obrad moŜe nastąpić 8 głosami. 
 
Rada Miejska w głosowaniu; za – 3, przeciw – 11, wstrzymało się – 0 większością głosów 
odrzuciła wniosek Burmistrza. 
 
Nastąpiło głosowanie wniosku Przewodniczącego Rady o zmianę w porządku obrad 
polegającą na przesunięciu projektu uchwały z punktu 21 na punkt 1.  
 
Rada Miejska w głosowaniu za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 większością głosów 
przyj ęła zmianę do porządku obrad wnioskowaną przez Przewodniczącego Rady. 
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Ad. 1 porządku obrad –  
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia opinii dotyczącej projektu uchwały Rady Powiatu w 
Kamieniu Pomorskim w przedmiocie likwidacji Samodzielnego Szpitala Powiatowego im. 
Heliodora Święcickiego  
 
Głos zabrała Sekreatrz Powiatu p. Anna Stanaszek – Kaczor, która powiedziała, Ŝe od 
Starosty p. Czapkina dostała upowaŜnienie do przedstawienia Radzie projektu uchwały w 
sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego im. Heliodora 
Święcickiego w Kamieniu Pomorskim. Na terenie Powiatu Kamieńskiego są 3 szpitale. Dwa 
są obecnie w likwidacji i jeden funkcjonujący, zarządzany przez firmę. Pierwszy szpital jest 
to ten stary szpital funkcjonujący od lat, a który został zlikwidowany w grudniu 2001 r. Ze 
strony prawnej w tym przypadku wszystko jest w porządku. Drugi, który powstał 2 grudnia 
2002 r. Rozpoczął swoja działalność 1 września 2003 r. Został zlikwidowany 27 kwietnia 
2005 r., gdzie Rada Miejska w Dziwnowie wyraŜała swoją opinię. Niestety uchwała ta została 
podjęta z raŜącym naruszeniem prawa, poniewaŜ nie było opinii dwóch gmin tj. Międzyzdroje 
i Kamień Pomorski. Dnia 16 grudnia 2005 r. Prokurator Rejonowy w Kamieniu Pomorskim 
wezwał Radę Powiatu do uchylenia uchwały. W marcu 2006 r. Wojewoda 
Zachodniopomorski wezwał Radę Powiatu do uchylenia uchwały jako raŜąco naruszającej 
prawo. Dnia 29 listopada br. Wojewódzki Sąd Administracyjny równieŜ określił t ę uchwałę 
jako naruszającą prawo. W tym momencie uprawomocnienie się wyroku WSA sprawiło, Ŝe 
tej likwidacji nie ma. Czynności prawne z tytułu tej likwidacji zachowują się, ale od momentu 
uprawomocnienia się wyroku nie ma szpitala w likwidacji. Jest przywrócenie szpitala im. 
Heliodora Święcickiego. Aby uniknąć problemów od firmy, która ma zawarty kontrakt z NFZ 
na 3 lata, równieŜ z Powiatem na dzierŜawę nieruchomości, naleŜy uzdrowić prawo. 
Są w Radzie osoby, które juŜ kilkakrotnie wyraŜały swoją opinię w głosowaniu. Zapewnia, Ŝe 
jest to na pewno ostatni raz, gdyŜ naleŜy to uporządkować do końca 2006 r.  PoniewaŜ 
Powiatowi groŜą sankcje odszkodowawcze prosi o wyraŜenie opinii. Wie, Ŝe Rada ma na to 
30 dni, natomiast Powiat juŜ tego czasu nie ma. Opinia moŜe być pozytywna jak i negatywna, 
ale prosi o wyraŜenie jej dzisiaj. Powiat nie ocenia obecnie funkcjonującego szpitala, ale chce 
uporządkować sprawę od strony formalno-prawnej. 
 
Radny Mączyński – proponuje aby w tej kwestii wypowiedział się przedstawiciel naszego 
środowiska radny Powiatu p. Brzozowski. 
 
Radny Powiatu p. Brzozowski – powiedział, Ŝe materia jest niezwykle skomplikowana. 
Proces likwidacji jest bardzo skomplikowany, bowiem zaspokojenie roszczeń przerasta 
moŜliwości Powiatu. Jest prowadzona gra o przedłuŜenie terminu likwidacji. Jest potrzebna 
uchwała Rady Miejskiej w Dziwnowie. Rada ma czas 30 dni, ale Powiatowi uchwała 
potrzebna jest do końca roku, aby wyprostować sprawy, o których mówiła p. Sekretarz. Są 
wierzyciele, są szpitale w likwidacji i jest szpital działający. NaleŜy to wyprostować. Proces 
likwidacji szpitala będzie przesuwany, ale to jest zakres zadań Rady Powiatu. Miało miejsce 
raŜące naruszenie prawa. 
 
Burmistrz – zapytał - jeśli się tej uchwały nie podejmie, to czy szpital przestanie 
funkcjonować? 
 
Sekretarz Powiatu – odpowiedziała, Ŝe nie przestanie, ale będą z tego tytułu problemy 
finansowe – 3,5 mln zł. Firma domagać się będzie swojego, pracownicy około 100 osób 
zwolnieni ze szpitala mogą się domagać przywrócenia do pracy. 
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Przewodniczący Rady – dyskusja nie powinna zmierzać w kierunku czy Rada podejmie 
uchwałę, bo jest ona umieszczona w porządku obrad. MoŜna dyskutować nad wyraŜeniem 
opinii pozytywnej, czy negatywnej.  
PoniewaŜ projekt jest skonstruowany w ten sposób, Ŝe opiniuje się pozytywnie lub 
negatywnie, proponuje głosowanie nad pierwszym członem, czyli „pozytywnie”, jeŜeli będzie 
większość głosów za opinią pozytywną to automatycznie zostaje opinia pozytywna, jeŜeli 
będzie większość głosów przeciw pozytywnej, to przyjmuje się opinię negatywną. 
 
Rada przyjęła bez uwag sposób głosowania.  
 
Przewodniczący Rady – zapytał, – kto z radnych jest za przyjęciem uchwały ze słowem 
„opiniuje się pozytywnie” „ 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe Rada Miejska w Dziwnowie w głosowaniu; za – 0, 
przeciw – 13, wstrzymało się – 1 odrzuciła zapis „opiniuje się pozytywnie, czyli przyjęła 
uchwałę ze słowem opiniuje się negatywnie przedłoŜony przez Zarząd Powiatu w 
Kamieniu Pomorskim projekt uchwały Rady Powiatu w Kamieniu Pomorskim w 
sprawie likwidacji Samodzielnego Szpitala Powiatowego im. Heliodora Święcickiego - 
Uchwała Nr II/3/2006 
 
Przewodniczący Rady – zaproponował, aby uniknąć pomyłek przyjąć pkt 1a przy 
rozpatrywaniu kolejnej uchwały. 
 
Radni nie mieli innych propozycji. 
 
Ad. 1a 
Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 
 
Przewodniczący Rady – przypomniał, Ŝe zgodnie z ustawą i statutem w skład Komisji 
Rewizyjnej wchodzi pięciu radnych. Przewodniczącego komisji wybiera Rada Miejska 
spośród członków Komisji.  
Przewodniczącym nie moŜe być osoba będąca małŜonkiem lub krewnym w linii prostej oraz 
rodzeństwem pracownika Urzędu Miejskiego lub pracownika jednostki organizacyjnej Gminy 
Dziwnów. Według § 43 Przewodniczącego wybiera Rada na wniosek właściwej Komisji. 
 
Zgodnie ze statutem skład Komisji Rewizyjnej wybiera się w głosowaniu tajnym. 
 
Radna Gamrat – zaproponowała kandydaturę p. Olszewskiej i p. Kaczmarczyk 
Radna Kaczmarczyk - zaproponowała kandydaturę p. Gamrat i p. Kapuśniaka 
Radny Kozłowski – zaproponował kandydaturę p. Mączyńskiego i p. Stęplewskiego 
Radna Olszewska – zaproponowała kandydaturę p. Derdy i p. Jeszki 
 
Radny p. Zbigniew Jeszka nie wyraził zgody na pracę w Komisji. Pozostali radni wyrazili 
zgodę na kandydowanie. 
 
Radca Prawny – stwierdziła, Ŝe Statut w sprawie tajnego głosowania składu komisji 
Rewizyjnej jest sprzeczny z ustawą o samorządzie gminnym. Wszystkie uchwały zapadają 
zwykłą większością głosów w obecności, co najmniej połowy ustawowego składu Rady w 
głosowaniu jawnym chyba, Ŝe ustawa stanowi inaczej. Tylko Przewodniczącego Rady i 
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wiceprzewodniczącego wybiera się w głosowaniu tajnym. Nie ma, więc powodu 
powoływania komisji skrutacyjnej. 
 
Radna Gamrat – powiedziała, Ŝe opiniowali statut prawnicy Wojewody. 
 
Radca Prawny – odpowiedziała, Ŝe prawnicy opiniują statut jako całość. Przedstawiciela do 
Komisji rewizyjnej mają prawo zgłosić równieŜ kluby radnych.  
 
Przewodniczący Rady – odpowiedział, Ŝe nie ma powołanych klubów radnych. 
W celu skonsultowania trybu głosowania poprosił o kilka minut przerwy. 
 
 
Przerwa – 10.55 – 11.10 
 
Przewodniczący Rady – oznajmił, Ŝe na najbliŜszą sesję przygotuje projekt uchwały w 
sprawie zmiany statutu. Między czasie zmieniła się ustawa, która wyrzuciła punkt mówiący o 
tajnym głosowaniu składu komisji rewizyjnej. Obowiązują akty prawne wyŜszego rzędu, więc 
głosowanie do Komisji Rewizyjnej odbędzie się jawnie. 
Proponuje po kolei głosować na osoby. PoniewaŜ do Komisji moŜe wejść tylko 5 osób 
proponuje głosowanie 5 razy „za”. 
 
Nastąpiło głosowanie nad poszczególnymi kandydatami: 
 
1/ Radna p. Urszula Olszewska 
za – 13 
 
2/ Radna p. Małgorzata Kaczmarczyk  
za – 9 
 
3/ Radna p. Wanda Gamrat 
za – 13 
 
4/ Radny p. Andrzej Kapuśniak 
za – 9 
 
5/ Radny p. Jan Mączyński 
za – 6 
 
6/ Radny p. Maciej Stęplewski 
za – 5 
 
7/ Radny p. Lech Derda 
za – 8 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe do składu Komisji Rewizyjnej weszli radni: p. Urszula 
Olszewska, p. Małgorzata Kaczmarczyk, p. Wanda Gamrat, p. Andrzej Kapuśniak, p. Lech 
Derda. 
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Nastąpiło głosowanie projektu uchwały; 
 
Rada Miejska w Dziwnowie w głosowaniu: za – 11, przeciw – 1, wstrzymało się – 1 
większością głosów przyjęła skład Komisji Rewizyjnej w osobach: p. Urszula Olszewska, 
p. Małgorzata Kaczmarczyk, p. Wanda Gamrat, p. Andrzej Kapuśniak, p. Lech Derda. 
– Uchwała Nr II/4/2006 
 
 
Ad. 2 
Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Dziwnowie.  
 
Komisja oddaliła się celem wybrania Przewodniczącego Komisji. 
 
Radna Małgorzata Kaczmarczyk – oznajmiła, Ŝe na Przewodniczącą - Komisji Rewizyjnej  
wybrała p. Wandę Gamrat. 
 
Rada Miejska w Dziwnowie w głosowaniu za – 13, przeciw – 0 , wstrzymało się – 1 
większością głosów na Przewodniczącą Komisji powołała p. Wandę Gamrat –  
Uchwała Nr II/5/2006 
 
 
Ad. 3 
Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji BudŜetu i Planowania. 
 
Przewodniczący Rady – przypomniał, Ŝe w statucie nie ma ograniczenia liczby osób, które 
mogą być w pozostałych komisjach. Praktyką poprzedniej Rady było, Ŝe wszystkie osoby, 
które zostały zgłoszone, a wyraziły zgodę, czy teŜ same się zgłosiły mają prawo być w 
składzie komisji. 
 
Radny p. Kozłowski zgłosił: p. Stęplewskiego, p. Mączyńskiego i p. Dymerskiego 
Radna p. Gamrat – zgłosiła: p. Zawadzką - Fajfer, p. Olszewską, p. Szafran 
Radna p. Olszewska zgłosiła p. Gamrat, p. Derdę 
 
Wszyscy radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 
 
Rada Miejska w Dziwnowie w głosowaniu za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 
jednogłośnie powołała skład Komisji BudŜetu i Planowania w osobach: p. Maciej 
Stęplewski, p. Jan Mączyński, p. Henryk Dymerski, p. Iwona Zawadzka - Fajfer,  
p. Urszula Olszewska, p. Emilia Szafran, p. Wanda Gamrat, p.Lech Derda –  
Uchwała Nr II/6/2006. 
 
 
Ad. 4 
Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji BudŜetu i Planowania. 
 
Komisja oddaliła się celem wybrania Przewodniczącego Komisji. 
 
Radna p. Wanda Gamrat  – oświadczyła, Ŝe na Przewodniczącą Komisji BudŜetu  
i Planowania  wybrała p. Urszulę Olszewską.  
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Nastąpiło głosowanie uchwały; 
Rada Miejska w Dziwnowie w głosowaniu za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 na 
Przewodniczącą Komisji BudŜetu i Planowania powołała jednogłośnie p. Urszulę 
Olszewską – Uchwała Nr II/7/2006 
 
 
Ad. 5 
Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.  
 
Radna p. Gamrat – zaproponowała: p. Emilię Szafran, p. Iwonę Zawadzką – Fajfer 
Radna p. Szafran – zaproponowała p. Zenona Kozłowskiego, p. Małgorzatę Kaczmarczyk 
Radny p. Dymerski – zaproponował p. Macieja Stęplewskiego 
Radna p. Zawadzka – Fajfer – zaproponowała p. Barbarę Haraś, p. Zbigniewa Jeszkę. 
 
 
Nastąpiło głosowanie uchwały; 
Rada Miejska w Dziwnowie w głosowaniu za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 
jednogłośnie powołała skład Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w osobach: p. Emilia 
Szafran, p. Iwona Zawadzka-Fajfer, p. Zenon Kozłowski, p. Małgorzata Kaczmarczyk, 
p. Maciej Stęplewski, p. Barbara Haraś, p. Zbigniew Jeszka – Uchwała Nr II/8/2006. 
 
 
 
Ad. 6 
Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 
 
Komisja oddaliła się celem wybrania Przewodniczącego Komisji. 
 
 
Radny p. Stęplewski oświadczył, Ŝe na Przewodniczącego Komisja wybrała p. Zenona 
Kozłowskiego. 
 
Nastąpiło głosowanie uchwały. 
Rada Miejska w Dziwnowie w głosowaniu; za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 
jednogłośnie powołała na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu  
p. Zenona Kozłowskiego – Uchwała Nr II/9/2006. 
 
 
Ad. 7 
Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Ochrony Zdrowia, Spraw Socjalnych  
i Mieszkaniowych. 
 
Radna p. Gamrat – zgłosiła kandydaturę: p. Jana Mączyńskiego, p. Małgorzaty Kaczmarczyk 
Radna p Olszewska zgłosiła kandydaturę p. Wandy Gamrat 
Radny Kapuśniak – zgłosiła p. Zawadzką i p. Kozłowskiego 
Radna p. Kaczmarczyk – zaproponowała p. Derdę i p. Kapuśniaka 
Radny p. Mączyński – zgłosił p. Henryka Dymerskiego 
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Radny p. Kozłowski – odmówił pracy w Komisji, poniewaŜ, jak powiedział, chciałby 
pracować w Komisji Morskiej. 
 
Nastąpiło głosowanie uchwały. 
Rada Miejska w Dziwnowie w głosowaniu; za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 
jednogłośnie powołała skład Komisji Ochrony zdrowia, spraw Socjalnych i 
Mieszkaniowych w osobach: p. Jan Mączyński, p. Małgorzata Kaczmarczyk, p. Wanda 
Gamrat, p. Iwona Zawadzka – Fajfer, p. Lech Derda, p. Andrzej Kapuśniak, p. Henryk 
Dymerski – Uchwała Nr II/10/2006. 
 
 
Ad. 8 
Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Ochrony Zdrowia, Spraw 
Socjalnych i Mieszkaniowych. 
 
 
Komisja oddaliła się celem wybrania Przewodniczącego Komisji. 
 
 
Radna p. Wanda Gamrat oświadczyła, Ŝe na Przewodniczącą Komisja wnioskuje p. Iwonę 
Zawadzką- Fajfer. 
 
Nastąpiło głosowanie uchwały. 
Rada Miejska w Dziwnowie w głosowaniu; za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 
większością głosów powołała na Przewodniczącego Komisji Ochrony Zdrowia, Spraw 
Socjalnych i Mieszkaniowych p. Iwonę Zawadzką-Fajfer – Uchwała Nr II/11/2006. 
 
 
Ad. 9 
Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Morskiej, Ochrony Środowiska i 
Bezpieczeństwa. 
 
 
Radna p. Gamrat – zgłosiła: p. Urszula Olszewska, p. Emilia Szafran 
Radna p. Kaczmarczyk – zgłosiła: p. Andrzej Kapuśniak , p. Lech Derda 
Radna p. Szafran – zaproponowała kandydaturę p. Zbigniewa Jeszki 
Radny p. Steplewski – zaproponował radnego p. Zenona Kozłowskiego 
Radna p. Olszewska – zaproponowała kandydaturę p. Iwony Zawadzkiej-Fajfer 
Radny p. Kapuśniak – zaproponował kandydaturę p. Henryka Dymerskiego 
Radny p. Dymerski – zgłosił p. Jana Mączyńskiego 
 
Wszyscy zgłoszeni wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 
 
Nastąpiło głosowanie uchwały. 
Rada Miejska w Dziwnowie w głosowaniu; za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 
jednogłośnie powołała skład Komisji Morskiej, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa  
w osobach: p. Urszula Olszewska, p. Emilia Szafran, p. Andrzej Kapuśniak, p. Lech 
Derda, p. Zbigniew Jeszka, p. Zenon Kozłowski, p. Iwona Zawadzka-Fajfer, p. Henryk 
Dymerski, p. Jan Mączyński – Uchwała Nr II/12/2006. 
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Ad. 10 
Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Morskiej, Ochrony 
Środowiska i Bezpieczeństwa. 
 
Komisja oddaliła się celem wybrania Przewodniczącego Komisji. 
 
Radny p. Jan Mączyński oświadczył, Ŝe na Przewodniczącego Komisja wnioskuje  
p. Zbigniewa Jeszkę.  
 
Nastąpiło głosowanie uchwały. 
Rada Miejska w Dziwnowie w głosowaniu; za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 
jednogłośnie powołała na Przewodniczącego Komisji Morskiej,Ochrony Środowiska i 
Bezpieczeństwa p. Zbigniewa Jeszkę.  – Uchwała Nr II/13/2006. 
 
 Głos zabrał radny Powiatu p. Witold Brzozowski. Poprosił Komisje o rozwaŜenie, czy nie 
warto byłoby na posiedzenia Komisji zapraszać radnych Powiatu. 
Droga przez Dziwnów nie będzie w planie do roku 2013 bez wspólnego działania Rady, 
Powiatu, lobbingu wśród posłów. Okazja przeszła koło nosa. Najczęściej zasłaniano się tu 
pismami do Wojewody. Oświadcza, Ŝe jest do dyspozycji. Droga przez Dziwnów kosztuje, 
16,7 mln zł. tj. koszt 10 km innych dróg. Są to drogi od Dziwnówka do Niechorza i od 
Międzywodzia do Międzyzdrojów. 
 
 
Ad. 11 
Projekt uchwały w sprawie wybrania delegatów do reprezentowania gminy w Zgromadzeniu 
„Zwi ązku Gmin Wyspy Wolin”. 
 
Przewodniczący Rady – powiedział, Ŝe w zgromadzeniach związków gminnych 
reprezentantem jest Burmistrz, nie dotyczy to stowarzyszeń. Ze statutu Związku Gmin Wyspy 
Wolin wynika, Ŝe do Związku wchodzi teŜ Przewodniczący Rady. 
NaleŜy wybrać z Rady jeszcze dwie osoby. 
 
Radna p. Zawadzka zgłosiła p. Szafran i p. Gamrat 
Radny Jeszka zgłosił p. Zenona Kozłowskiego 
Rady p. Dymerski – zgłosił p. Jana Mączyńskiego 
 
Nastąpiło głosowanie nad kandydaturami: 
1/ Emilia Szafran      – za 11 głosów 
2/ Wanda Gamrat     – za 9 głosów 
3/ Zenon Kozłowski – za 2 głosy 
4/ Jan Mączyński      – za 6 głosów 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe dwie osoby, które otrzymały największą liczbę głosów 
to:  p. Szafran i p. Gamrat 
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Nastąpiło głosowanie uchwały; 
Rada Miejska w Dziwnowie w głosowaniu; za – 11, przeciw – 1, wstrzymało się – 2 
większością głosów wybrała delegatów: p. Kazimierza Libuckiego, p. Marka 
Lisowskiego, p. Emilię Szafran, p. Wandę Gamrat do reprezentowania Gminy w 
zgromadzeniu „Związku gmin wyspy Wolin”- Uchwała Nr II/14/2006 
 
 
Ad. 12 
Projekt uchwały w sprawie powołania delegata do reprezentowania gminy Dziwnów w 
Stowarzyszeniu Gmin Polskich Euroregionu „ Pomerania” 
 
Radna Gamrat – zgłosiła kandydaturę Przewodniczącego p. Marka Lisowskiego z racji tej, 
Ŝe pracował w tym stowarzyszeniu w poprzedniej kadencji. 
 
Radni nie zgłosili innych kandydatur. 
 
Nastąpiło głosowanie uchwały; 
Rada Miejska w Dziwnowie w głosowaniu; za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 2 
większością głosów wybrała delegata p. Marka Lisowskiego do reprezentowania Gminy 
Dziwnów w Stowarzyszeniu Gmin Polskich Euroregionu „Pomerania” 
- Uchwała Nr II/15/2006 
 
 
Ad. 13 
Projekt uchwały w sprawie powołania delegatów do reprezentowania gminy Dziwnów w 
Celowym Związku Gmin R-XXI.  
 
Przewodniczący Rady – powiedział, Ŝe do Związku obligatoryjnie wchodzi Burmistrz i jedna 
osoba z Rady. 
 
Radna p.Gamrat – zgłosiła p. Dymerskiego  
Radna p.Szafran -  zgłosiła p. Stęplewskiego 
Radna p.Szafran – zgłosiła p. Mączyńskiego 
Radny p.Dymerski – zgłosił p. Kapuśniaka 
 
Na kandydowanie wyraziła zgodę tylko p. Emilia Szafran. 
 
Nastąpiło głosowanie uchwały; 
Rada Miejska w Dziwnowie w głosowaniu; za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 
jednogłośnie wybrała delegata p. Kazimierza Libuckiego i p. Emili ę Szafran do 
reprezentowania Gminy Dziwnów w Celowym Związku Gmin R-XXI - Uchwała Nr 
II/16/2006 
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Ad. 14 
Projekt uchwały w sprawie powołania delegatów do reprezentowania Gminy Dziwnów w 
Stowarzyszeniu pn. Związek Miast i Gmin Morskich”  
 
Zgłoszono następujących kandydatów: 1/ Marek Lisowski, 2/ Urszula Olszewska, Zbigniew 
Jeszka, Zenon Kozłowski,  
 
Radna Olszewska – nie wyraziłą zgody na kandydowanie. 
 
Nastąpiło głosowanie nad kandydaturami: 
1/ Marek Lisowski – za – 8 głosów 
2/ Zbigniew Jeszka – za – 12 głosów 
3/ Zenon Kozłowski – za – 6 głosów 
 
Nastąpiło głosowanie uchwały; 
Rada Miejska w Dziwnowie w głosowaniu; za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 
jednogłośnie wybrała delegatów: p. Marka Lisowskiego  p. Zbigniewa Jeszkę do 
reprezentowania Gminy Dziwnów w „Związku Miast i Gmin Morskich” - 
Uchwała Nr II/17/2006 
 
 
Ad. 15 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia czynności w sprawach z zakresu prawa pracy wobec 
byłego Burmistrza, które w imieniu Rady Miejskiej wykonuje Przewodniczący Rady. 
 
Przewodniczący Rady – powiedział, Ŝe w ostatniej uchwale, która została podjęta nie było 
wstawionego punktu, Ŝe Przewodniczący przyznaje teŜ odprawę po ustaniu stosunku pracy. 
Póki nie ma formalnej zgody Rady na podpisanie odprawy to nie moŜna tego uczynić. Ten 
błąd został w następnej uchwale, która dotyczy aktualnego Burmistrza, juŜ uwzględniony. 
Chodzi o odprawę w związku z ustaniem stosunku pracy, ekwiwalentu za urlop 
wypoczynkowy i podpisanie świadectwa pracy. 
 
Radca Prawny, – jeŜeli Rada nie podejmie tej uchwały to do kaŜdej czynności Rada będzie 
musiała podejmować uchwałę.  
 
Nastąpiło głosowanie projektu uchwały; 
Rada Miejska w Dziwnowie w głosowaniu; za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 3 
większością głosów podjęła uchwałę Nr II/18/2006.  
 
 
 
Ad. 16 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia czynności w sprawach z zakresu prawa pracy wobec 
Burmistrza, które w imieniu Rady Miejskiej wykonuje Przewodniczący Rady. 
 
Nastąpiło głosowanie projektu uchwały; 
Rada Miejska w Dziwnowie w głosowaniu; za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 
większością głosów podjęła uchwałę Nr II/19/2006.  
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Ad. 17 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zadania pod nazwą „Zakup Ergonometru 
Wioślarskiego koncept II do siłowni”. 
 
Skarbnik Gminy p. GraŜyna Madońska – powiedziała, Ŝe jest to zakup na potrzeby klubu 
wioślarskiego. Na to zadanie Gmina otrzymała od Marszałka kwotę 2.600 zł, Gmina swoich 
musiała wyłoŜyć 2.300 zł. 
 
Nastąpiło głosowanie projektu uchwały; 
Rada Miejska w Dziwnowie w głosowaniu; za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr II/20/2006.  
 
 
 
Ad. 18 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu na 2006 r. 
 
Projekt omówiła Skarbnik gminy. 
 
Nastąpiło głosowanie projektu uchwały; 
Rada Miejska w Dziwnowie w głosowaniu; za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr II/21/2006.  
 
 
Ad. 19 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Dziwnowa. 
 
 
Przewodniczący Rady – powiedział, Ŝe złoŜył projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia 
Burmistrza. W uzasadnieniu projektu uchwały są podane tzw. widełki wynagrodzenia. 
Proponuje takie wynagrodzenie, dlatego, Ŝe Burmistrz jest nowym pracownikiem 
samorządowym. Proponuje wrócić za kilka miesięcy z projektem uchwały, kiedy będzie 
moŜna zobaczyć konkretną pracę Burmistrza.  
 
Radny p.Mączyński – proponuje ze swej strony odniesienie, poniewaŜ tu w kaŜdym 
moŜliwym punkcie przy konstruowaniu wynagrodzenia Pan Przewodniczący zaproponował 
najniŜszą stawkę. Nikt nie oczekiwał, Ŝe będzie to wynagrodzenie w wysokości 
wynagrodzenia poprzedniego Burmistrza, które było ok. 10 tys. zł brutto. Obecnemu 
Burmistrzowi wychodzi 6 tys. zł. brutto. Z tego, co wiadomo, sąsiednie gminy choćby Wolin, 
znacznie wyŜej oceniają teŜ nowego Burmistrza. Proponuje, aby radni zastanowili się nad tym 
faktem. Z punktu widzenia konkurowania w wyborach przyjęcie tego bez dyskusji wydaje się 
wykorzystywaniem pozycji przewodniczącego. 
 
Przewodniczący Rady – poprosił o ukonkretnienie, bo stawia radny jakiś zarzut. 
 
Radny p. Mączyński – wyraŜa takie spostrzeŜenie. 
 
Radny p. Stęplewski – zapytał, jaka wyjściową stawkę miał poprzedni Burmistrz w 
momencie objęcia stanowiska. Czy stawka była najniŜsza? 
 



 13 

Przewodniczący Rady – odpowiedział, Ŝe tak, dodatek teŜ miał najniŜszy. 
 
Nastąpiło głosowanie projektu uchwały; 
Rada Miejska w Dziwnowie w głosowaniu; za – 10, przeciw – 2, wstrzymało się – 2 
większością głosów podjęła uchwałę Nr II/22/2006.  
 
 
Ad. 20 
Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Piotra Zamiara. 
Projekt omówił Przewodniczący Rady. 
Poinformował, Ŝe p. Piotr Zamiar zrzekł się  mandatu z uwagi na to, Ŝe jest pracownikiem 
słuŜby cywilnej i nie moŜe łączyć tej funkcji z mandatem radnego. 
ZłoŜył stosowne pismo / zał. Nr 4/. 
 
Radny Dymerski – zwrócił uwagę na błąd w projekcie polegający na ty, Ŝe wpisano okręg nr 
3 zamiast okręg nr 6. 
 
Nastąpiło głosowanie projektu uchwały; 
Rada Miejska w Dziwnowie w głosowaniu; za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr II/23/2006.  
 
 
Przewodniczący Rady powiedział, Ŝe w porozumieniu z Panem Burmistrzem będzie chciał 
zorganizować szkolenie dla radnych. Proponuje szkolenie z udziałem p. Staszewskiego z RIO 
Koszalin, który był na szkoleniu Rady 4 lata temu. Wszyscy uczestniczący w szkoleniu byli 
zadowoleni. Oferowane szkolenia wyjazdowe są drogie – 300 – 400 zł. na osobę. 
Ponadto, zachęca do zapoznania się ze Statutem.  
 
Radny p. Stęplewski – poprosił o udostępnienie na najbliŜszej sesji do wglądu stawek, jakie 
zostały zaproponowane dla poprzedniego Burmistrza, cofając się do pełnienia funkcji Wójta. 
 
Przewodniczący Rady – odpowiedział, Ŝe uchwały są dostępne w biurze Rady. 
 
Przewodniczący Rady zaprosił na wspólną zabawę sylwestrową pod chmurką. śyczył 
wszystkim i ich rodzinom spokojnego, dobrego, szczęśliwego Nowego Roku. 
 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady p. Marek Lisowski 
o godz. 12.20 zamknął obrady II sesji Rady Miejskiej w Dziwnowie. 

 
 
Protokołowała; Wiesława Matelska 


